
 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: 2024. április 18-án, 15:00 órakor megtartott Mezőkövesd Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének Pénzügyi és Fejlesztési Bizottsága rendkívüli üléséről.  

 

Helye: Mezőkövesdi Közös Önkormányzati Hivatal „A” ép. fsz. 13. tanácskozó terem 

(Mezőkövesd, Mátyás király út 112.) 

 

Jelen vannak: Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság tagjai: 

Csirmaz József 

Divinyi-Jakab Anett (1. napirendi ponttól) 

   Herkely Károly 

   Lázárné Kozma Dóra 

             Takács Norbert  

           Ivánka Mária 

           Képes Vince 

 

Igazoltan távol: Csirmaz Zsolt, Hajdu László bizottsági tagok 

 

 

Mezőkövesdi Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 

   Dr. Geri Árpád aljegyző 

   Vinter Szilárd irodavezető 

    

Meghívottak: 

Varga Zoltán  (Mezőkövesdi Rendőrkapitányság Közlekedésrendészeti Osztály Osztályvezető) 

Rátkai Attila (D-TÉR Kft. tervező) 

Dobi Attila (magántervező)   

 

Csirmaz József a bizottság elnöke köszönti a bizottsági tagokat és a megjelenteket, 

megállapítja az ülés határozatképességét, 9 fő bizottsági tag közül jelen van 6 fő. Jegyzőkönyv 

hitelesítőnek felkéri Herkely Károly bizottsági tagot. Javasolja a meghívón szereplő napirendi 

pont elfogadását. 

9 fő bizottsági tagból jelen van 6 fő, és 6 fő igen szavazatával az alábbi sorrendben fogadja el 

a napirendi pontokat: 

 

N A P I R E N D:  

 

1. A volt autóbuszállomás környezetének és forgalmi rendjének ismételt felülvizsgálata  

                        Előadó   : dr. Fekete Zoltán polgármester 

                        Referens:  Vinter Szilárd városfejlesztési és városüzemeltetési irodavezető 

 

Divinyi-Jakab Anett bizottsági tag megérkezett a bizottsági ülésre. 

 

Jelenlévő tagok száma: 7 fő. 



1. A volt autóbuszállomás környezetének és forgalmi rendjének ismételt felülvizsgálata 

(Előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

Rátkai Attila és Dobi Attila tervező: ismertetik az előterjesztésben foglaltakat. 

 

Varga Zoltán Közlekedésrendészeti Osztály Osztályvezető: elmondja, hogy ezen a forgalmi 

csomóponton naponta 220 autóbusz közlekedik és áll meg azokban a buszmegállókban, amik 

itt ki vannak építve. Valamint a gyalogosforgalom is ezen a területen a legjelentősebb 

városunkban. A balra kanyarodást a Mátyás király útról ő sem támogatja. A Mártírok útjánál 

érkezett jelzés, hogy a buszoktól nem látnak, nem tudnak kifordulni és lehet e tükröt kihelyezni. 

 

Csirmaz József a bizottság elnöke: elmondja, hogy azzal egyetért, hogy a balra kanyarodás 

nem túl szerencsés ebben a forgalmi helyzetben, valamint a tükör kihelyezése is jó ötletnek 

tűnik. A gyalogátkelő helyek fokozottabb megvilágítását nagyon fontosnak tartja. Majd az 

előterjesztésben szereplő tervezett látvány és térelemekről kérdezi, hogy mi fog megvalósulni. 

 

Rátkai Attila tervező: válaszában elmondja, hogy a vízfilm nem fog megvalósulni, mert azzal 

kapcsolatban üzemeltetési problémát jelzett az Önkormányzat. A szökőkút és a padok azonban 

kihelyezésre kerülnek. 

 

Takács Norbert bizottsági tag: Fontosnak tartja sötétben a megfelelő közvilágítást, mert a fák 

miatt azon a területen még sötétebb van. Elmondja, hogy véleménye szerint nagyon veszélyes 

a Mártírok útjáról a Mátyás király útra kikanyarodni, mert a buszoktól nem lehet körültekintően 

látni, ezért támogatja a tükör kihelyezését. Üzemeltetési szempontból hozzáfűzi, a sövények 

telepítésével kapcsolatban, hogy minimalizálni kellene, mert mögöttük el lehet rejtőzni, illetve 

a szemetet eldobják az emberek és szeles időben a sövény felfogja, ez rontaná az összképet. 

 

Herkely Károly bizottsági tag: Elmondja, hogy véleménye szerint a tükörben nem mindenki 

lát körültekintően. 

 

Rátkai Attila tervező: elmondja, hogy egyetért az elhangzottakkal, a Mátyás király útról a 

Rákóczi útra való balra kanyarodást véleményük szerint is tiltani kellene, mert veszélyes. A 

Mártírok útjához a tükör kihelyezése nem okoz problémát. 

 

Vinter Szilrád irodavezető: elmondja, hogy a tükör nem feltétlenül ad biztonságot, mert abban 

a nagy forgalomban nem biztos, hogy megfelelően tudnak az emberek benne tájékozódni. 

Inkább a buszöböl kialakítását gondolja jobb ötletnek. 

 

Csirmaz József a bizottság elnöke, mivel a napirendhez további hozzászólás, illetve 

véleménynyilvánítás nem hangzott el, így a határozati javaslatban foglaltakról kéri, hogy 

szavazzanak: 

 

9 fő bizottsági tagból 7 fő vett részt a szavazásban és 7 fő igen szavazatával a Pénzügyi és 

Fejlesztési Bizottság az alábbi határozatot alkotja: 
 

 

 

 

 



Mezőkövesd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Pénzügyi és Fejlesztési Bizottsága 

 

3/2024. (IV.18.) határozata 

 

a volt autóbuszállomás környezetének és forgalmi rendjének ismételt felülvizsgálatáról 

 

1. A Képviselő-testület Pénzügyi és Fejlesztési Bizottsága az előterjesztést megtárgyalta, 

és a volt autóbuszállomás környezetének és forgalmi rendjének felülvizsgálata során a 

terület átalakítását a mellékelt munkarészben foglaltak szerint javasolja megtenni.  

 

 

2. A Képviselő-testület Pénzügyi és Fejlesztési Bizottsága felkéri a polgármestert a 

határozattal összefüggő szükséges intézkedések megtételére.  

 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

Csirmaz József a bizottság elnöke több napirendi pont nem lévén 16:05-kor az ülést 

berekeszti. 

 

 

kmf. 

 

 

         Herkely Károly  Csirmaz József 

          bizottsági tag  bizottság elnöke 
 


